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Referat - Ordinært bestyrelsesmøde afd. 61 Hals   

Tirsdag 30. maj 2017 kl. 19.00, Bøgevej 2  
  
  

Fremmødte: Maria, Nils, Aase, Karin, Trine 

Afbud: Birthe, Johan og Marianne 

Uden afbud: Erik  
  

  Opfølgning  Ansvarlig  
næste møde  

     

1.  Valg af dirigent:     

  Karin  
  

    

2.   Godkendelse af referat    

  Godkendt referat af 20/3 2017  
  

    

3.  Opfølgning fra sidste møde    

  Overgang til affaldssortering og container. Følges 

stadig.  

Da der ikke var repræsentanter fra legepladsudvalget 

udsættes dette til næste gang.  

Legetøjet er sat ud på pladserne 

Maria modtager gerne stikord til afdelingsmødet.  

  
  
  
  

X  
  

X  

  
  
  
  

Johan  
  

 
 
Maria  

4.  Meddelelser fra formanden    

  Der er modtaget en klage. Vi valgte at makulere 
den uden kendskab til indhold, af hensyn til 
persondataloven, som fra 16/5 forbyder at vi får 
sådanne oplysninger  
  
Afdelingsmøde er den 21.8. Restaurant Strandvejen 
er reserveret.  
Sidste frist for forslag er den 7.8.  
  

På repræsentantskabsmødet 16/5 i SHB blev Gunner 
Sørensen, Arne Olesen og Nils Vinther genvalgt til 
organisationsbestyrelsen. 
Åse ønskede ikke at modtage genvalg. 

    



- 2 - 
 

Personalet har fra 16/5 2 repr i 
Organisationsbestyrelsen. Det er Michael Jørgensen 
og Shibra Latif 
Suppleanter blev Sille og Carsten 

5.  Orientering - SHB    

  NV orienterede om igangværende og kommende 

byggerier og renoveringer. 

  

  

   

Side 2/2  

   

6.  Økonomi 

  Intet 
 

  

7. Aktiviteter 

  Intet.  
  

    

8.  Afdelingsmødet i august 

  Afdelingsmøde den 21.8.17  
Restaurant Strandvejen 
Under punktet valg, skal bemærkes at Marianne 
Bønlykke IKKE modtager genvalg.  
Tilmelding SKAL ske til kontoret Lindholm Søpark 

    

9.  Eventuelt  
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  Intet     
  

10.  Næste møde   

  15. august kl. 19 hvor eventuelle indkomne forslag 
gennemarbejdes og vores indstilling meddeles videre 
til administrationen. 

    

  

Efter dette møde meddelte Trine Høj, at hun ønskede at udtræde af afdelingsbestyrelsen af 

helbredsmæssige årsager. Dette blev taget til efterretning med beklagelse, men med respekt 

for en beslutning truffet på dette grundlag.  

Åse Andersen er derfor nu indtrådt i afdelingsbestyrelsen i Trine Højs valgperiode 

 

 

Ref. Nils V. 


